

မြန်မာ - သတင်းထောက် ဆွေဝင်း အားစွဲဆိုထားသည့်စွဲချက်များအားလုံးကို ချက်ချင်း ရုပ်သိမ်းပေးရန်

(၂) လအတွင်း ဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခြင်းခံရသည့် ရွှေယောက်မြောက် သတင်းထောက်

(ရန်ကုန်၊ ဇူလိုင်လ ၃၁ရက် ၂၀၁၇) - ယမန်နေ့ည ဇူလိုင်လ ၃၀ရက်နေ့ ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တွင် ရဲများ၏ဖမ်းဆီးခြင်းကို ခံခဲ့ရသည့် သတင်းထောက်ဆွေဝင်း အားစွဲဆိုထားသည့်စွဲချက်များအားလုံးကို မြန်မာအစိုးရအာဏာပိုင်များအနေဖြင့် ချက်ချင်းရုပ်သိမ်းပေးသင့်ကြောင်း Fortify Rightsမှ ယနေ့ပြောကြားလိုက်သည်။ ယနေ့တွင် ဆွေဝင်းအားအစိုးရအာဏာပိုင်များမှ အာမခံပေး၍ လွှတ်ပေးခဲ့ပါသည်။

“လွန်ခဲ့တဲ့ ၂လအတွင်းမြန်မာနိုင်ငံမှာ မတရားဖမ်းဆီးခံခဲ့ရတဲ့ သူတွေထဲမှာဆွေဝင်းက ရွှေယောက်မြောက်သတင်းထောက်ဖြစ်တယ်”ဟု Fortify Rights ၏ စီမံခန့်ခွဲရေး ဌာနအကြီးအကဲ Matthew Smith မှ ပြောခဲ့ပါသည်။ “ဒါဟာ သတင်းစာပညာကို ရာဇဝတ်ကျူး လွန်မှုလို ဖြစ်စေအောင် ကြိုးပမ်းမှု နည်းလမ်းတခုဘဲဖြစ်တယ်။ သတင်းစာပညာဟာ ပြစ်မှုကျူးလွန်ခြင်း မဟုတ်ပါဘူး။”

မြန်မာရဲများမှ ဆွေဝင်း၊ အသက်၄၀အား သတ်မှတ်ထားသည့်လေယာဉ်ဖြင့် ထိုင်းနိုင်ငံ ဘန်ကောက်သို့ သွားရန် လှုပ်ရှားကြီးကြပ်ရေးဌာနကို ဖြတ်စဉ်တွင် ဖမ်းဆီးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အစိုးရအာဏာပိုင်များမှ သူ့အား မင်္ဂလာဒုံ ရဲစခန်းသို့ ခေါ်ဆောင်သွားပြီး အင်းစိန်ထောင်တွင် ၁ ည ချုပ်နှောင်ခဲ့ပါသည်။ မြန်မာ ရဲများမှ သူ့အား မန္တလေးမြို့ သို့ ဝရမ်းဖြင့် ပို့ရန် မန္တလေးမြို့ တရားရုံးသို့ လျှောက်တင်ခဲ့ပါသည်။ ယနေ့တွင် သူသည် မန္တလေးမြို့ အိုးဘိုထောင်သို့ လွှဲပြောင်းခြင်းခံခဲ့ရပြီး ထိုထောင်မှ အာမခံဖြင့် လွှတ်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ဆွေဝင်းသည် ထင်ရှားသည့် စုံစမ်းထောက်လမ်းရေး သတင်းထောက်တဦးဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင် အကျိုးအမြတ်ရရှိရန်အတွက်မဟုတ်ဘဲ သတင်းများကို လွတ်လပ်စွာ ဖြန့်ဝေပေးသည့် ဝန်ဆောင်မှုကို ပြုလုပ်ပေးနေသော Myanmar Now၏ အယ်ဒီတာချုပ်လည်းဖြစ်ပါသည်။

ဆွေဝင်းမှ ဝီရသုနှင့်ပတ်သက်၍ ထင်မြင်သုံးသပ်ချက်ကို Facebook ပေါ်တွင်ဖော်ပြရေးသားခဲ့ခြင်းအပေါ် ဝီရသုအားထောက်ခံ အားပေးသူ ကျော်မျိုးရွှေမှ မတ်လ ၇ရက်နေ့တွင် မန္တလေးရှိ မဟာအောင်မြေ မြို့နယ်ရဲစခန်းတွင် ၂၀၁၃ခုနှစ် ဆက်သွယ်ရေးဥပဒေ ပုဒ်မ ၆၆(ဃ) ၏အောက်မှ အသရေဖျက်ခြင်းဆိုသည့် တိုင်ကြားချက်ဖြင့်အမှုဖွင့်ခဲ့ပါသည်။ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်၏ ရှေ့နေ ဦးကိုနီကို လုပ်ကြံသတ်ဖြတ်ခဲ့သူအား ဝီရသုမှ ကျေးဇူးတင်ကြောင်းပြောကြားခဲ့ပြီးနောက် ဖေဖော်ဝါရီလတွင် ဆွေဝင်းမှ Facebook ပေါ်၌ဝီရသု၏ “ရဟန်းဘဝ ကုန်ဆုံးသွားပြီ”ဟု ပြောဆိုရေးသားခဲ့ပါသည်။ အခကြေးငွေပေး၍ငှားရမ်းထားသည့် သေနတ်သမားသည် ဦးကိုနီကို ဇန်နဝါရီလ ၂၉ရက်နေ့တွင် ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ လုပ်ကြံသတ်ဖြတ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဝီရသုမှ လုပ်ကြံသတ်ဖြတ်သူအား ကျေးဇူးတင်ကြောင်း ပြောဆိုရေးသားခဲ့ခြင်းအပေါ် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်ကျောင်းထိုင်ဆရာတော် Sein Dago Wu မှ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင် ရဟန်းဘဝမှဖယ်ရှားရန် အခြေခံအားဖြင့် ချမှတ်ထားသည့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း လမ်းညွှန်ချက်တွေဖြစ်တဲ့ “ပါရာဇိက စည်းမျဉ်းများကိုကျော်လွန်သွားသည်” ဆိုသည့်ပြောဆိုချက်ကို ကိုးကား၍ မြန်မာနောင်း မှ အပိုဒ်ခွဲတခု တွင်ဖော်ပြခဲ့ပါသည်။

၂၀၁၃ခုနှစ် ပုဒ်မ ၆၆(ဃ) ဆက်သွယ်ရေးဥပဒေတွင် “ခြိမ်းခြောက်၍ငွေညှစ်ခြင်း ၊ အကျပ်ကိုင်ခြင်း ၊ မတရားတားဆီးချုပ်ချယ်ခြင်း ၊ အသရေဖျက်ခြင်း၊ အနောက်အယုတ်ပေးခြင်း ၊ ဩဇာအရှိန်အဝါ လွှမ်းမိုးမှုလွန်ကဲနေခြင်း သို့မဟုတ် မည်သူတဦး တယောက်ကိုမဆို ဆက်သွယ်ရေး ကွန်ယက်ကို အသုံးပြု၍ ခြိမ်းခြောက်ခြင်း ” တို့ ပါဝင်ပြီး ထိုဥပဒေ ကိုချိုးဖောက်ခြင်းအတွက် အပြစ်ဒဏ်သည် ထောင်ဒဏ်၃နှစ်အထိဖြစ်ပါသည်။

ယမနေ့ညက အဖမ်းအဆီးခံခဲ့ရပြီးနောက်တွင်ဆွေဝင်းမှ သတင်းထောက်များအား - ပုဒ်မ ၆၆(ဃ) ဆက်သွယ်ရေးဥပဒေကို ရည်ညွှန်း၍ “ဒီလိုဖြစ် သွားတာကောင်းပါတယ်။ ဒီကိစ္စကိုကျွန်တော် ကိုင်တွယ်ရမယ်။ ဒီဥပဒေဟာ မရှိသင့်ပါဘူး.. ဒါမှသာ တိုင်းသူပြည်သား တွေအတွက်ကောင်းမှာပါ” ဟုပြောခဲ့ပါသည်။

လွတ်လပ်စွာဆန္ဒထုတ်ဖော်ခွင့်ကို စံချိန်စံညွှန်းနှင့်အညီ အုပ်ချုပ်ရန်နှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလူ့အခွင့်အရေးဥပဒေများ၏ သဘောတူညီချက်အရ ၂၀၁၃ခုနှစ် ပုဒ်မ ၆၆(ဃ) ဆက်သွယ်ရေးဥပဒေကို ပယ်ဖျက်ပေးရန် Fortify Rights၊ မြန်မာနိုင်ငံသား အယောက် ၆၀ နှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများမှ ဇွန်လ ၂၉ရက်နေ့ တွင် မြန်မာအစိုးရအာဏာပိုင်များအား တောင်းဆိုခဲ့ပါသည်။

မတ်လ ၈ရက်နေ့ တွင် ပြုလုပ်ခဲ့သည့်သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ဆွေဝင်းမှ Facebookတွင်တင်ခဲ့သည့်အကြောင်းအရာနှင့်ပတ်သက်သည့်မေးခွန်းများကို တုံ့ပြန်ပြောကြားရာတွင် “သူတို့က (ကျွန်တော် တင်ခဲ့တဲ့အကြောင်းအရာ) တွေက အသရေဖျက်စေတယ်လို့ ပြောကြတယ် ဒါပေမဲ့

(ဦးစီရသူ)က အသေရေဖျက်ရလောက်တဲ့ ဂုဏ်သိက္ခာရှိရဲ့ လား? တနိုင်ငံလုံးအနှံ့ အပြားကသူ့ကို မဆုံးနိုင်အောင်ကျိန်ဆဲနေကြတယ်။ ဒီလိုလူက ဂုဏ်သိက္ခာ ရှိတဲ့လူလား?”ဟု ပြောခဲ့ခြင်းအပေါ် ဝီရသူအား ထောက်ခံအားပေးသူ အခြားတစ်ဦးဖြစ်သည့် သက်မျိုးဦးက ဆွေဝင်းသည် ဗုဒ္ဓဝါဒကို ဖော်ကားသည် ဆိုသည့်အချက်ဖြင့် ဆွေဝင်းအား မတ်လ ၁၉ရက်နေ့တွင် တိုင်ချက်ဖွင့်ခဲ့ပါသည်။

သက်မျိုးဦးသည် ဆွေဝင်းအား ဘာသာတရားကို ဖော်ကားသည့်ပြစ်မှုကျူးလွန်ခြင်း ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၉၅ အောက်မှ တိုင်ချက်ဖြင့်အမှုဖွင့်ခဲ့ပါသည်။ ဧပြီလနှောင်းပိုင်းတွင် ကျောက်တံတားမြို့နယ်တရားရုံးမှ ဆွေဝင်းအားဖွင့် ဆိုခဲ့သည့် တိုင်ချက်သည် ပုဒ်မ ၂၉၅၏အောက်တွင် ဝီရသူကသာလျှင် တိုက်ရိုက်အမှုဖွင့်ရမည်ဆိုသည့် အချက်ဖြင့် ပယ်ချခဲ့ပါသည်။

အခြားဘာသာတရားများကို ဆန့်ကျင်သည့် အမုန်းတရားများကို ထပ်ကာတလဲလဲ ဟောပြောခဲ့သည့်အတွက် ပြည်နယ် သံဃမဟာနာယက ကော်မတီမှ ဝီရသူအား အများပြည်သူအား တရားဟောပြောခြင်းကို မပြုလုပ်ရန် ၁နှစ် တားမြစ်ပိတ်ပင်ခဲ့ပါသည်။

ဝီရသူ၏ သတင်းများကို အစီရင်ခံတိုင်ကြားခဲ့ခြင်းနှင့် ပါတ်သက်၍ ဆွေဝင်းသည် ထိုထက်မက ခြိမ်းခြောက်ခြင်းများကိုခံခဲ့ရသည်။ ဥပမာ အားဖြင့်မတ်လ ၁၄ရက်နေ့တွင် ရန်ကုန်မြို့စမ်းချောင်းမြို့နယ်တွင် ရန်ပြုသူ ဥဦးမှ ဆွေဝင်းအား စကားဖြင့်ခြိမ်းခြောက်ခြင်းနှင့် ကိုယ်ထိလက်ရောက် ကျူးလွန်ရန် ကြိုးစားခဲ့သည်ဟု သိရှိခဲ့ရပါသည်။

ဆွေဝင်း မိမိအား စွဲချက်တင်ခဲ့ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ဝန်ကြီးဌာန၏ ထင်မြင်ချက်ကို အကျဉ်းချုံးတောင်းခံခဲ့ရာတွင် ဘာသာနှင့်ယဉ်ကျေးမှုရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနမှ ဧပြီလ ၅ရက်နေ့တွင် စာတစောင်ထုတ်ပြန်ကာ ဆွေဝင်းမှ ဝီရသူနှင့် ပတ်သက်၍ ပြောဆိုရေးသားခဲ့ခြင်းများသည် မည်သည့်ဥပဒေကို မျှမျိုးဖောက်ခဲ့ခြင်းမရှိဘဲ “သူထမ်းဆောင်ရမည့် သတင်းထောက်အလုပ်ကိုသာလုပ်ဆောင်သွားခြင်းဖြစ်သည်” ဟုဖော်ပြခဲ့ပါသည်။

ဇွန်လမှ စတင်၍ မြန်မာနိုင်ငံတွင် သတင်းထောက် ငှဦးအား မတရားဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခဲ့ပါသည်။ မြန်မာစစ်တပ်မှ ဇွန်လ ၂၆ရက်နေ့တွင် မြန်မာ သတင်းထောက်များဖြစ်သည့် ဧရာဝတီတွင်အလုပ်လုပ်နေသူ Lawi Weng (ခ) သိန်းဇော် ၊ အေးနိုင် နှင့် လွတ်လပ်သော မြန်မာ့အသံမှ ပြည့်ဘုန်းအောင်တို့အပြင် ရှမ်းပြည်နယ်မှ အခြားအမျိုးသား ငှဦးတို့ကိုဖမ်းဆီးခဲ့ပါသည်။ ထိုသတင်းထောက်များသည် တအာန်း အမျိုးသား လွတ်မြောက်ရေး တပ်မတော်မှလုပ်ငန်းစဉ်အတွက် ကြီးမှူးလုပ်ဆောင်သည့် အခမ်းအနားသို့ တတ်ရောက်ခဲ့ခြင်းအတွက် တရားမဝင်အသင်းအဖွဲ့များ အက်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၇(၁) အောက်ရှိ စွဲချက်များနှင့် ရင်ဆိုင်နေရပါသည်။ ပြစ်မှုကျူးလွန်ကြောင်းထင်ရှားခဲ့လျှင် Lawi Weng၊ အေးနိုင်နှင့် ပြည့်ဘုန်းအောင် တို့သည် ထောင်ဒဏ် ၃နှစ်စီ ကျခံရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဇွန်လတွင် Voice ဂျာနယ်မှ ကျော်မင်းဆွေ ကိုလည်း စစ်တပ်ဝါဒဖြန့် သည့် ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားအား လှောင်ပြောင်သည့် သရော်စာကိုရေးသားခဲ့ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပုဒ်မ ၆၆(ဃ)ဖြင့် ရဲများက ဖမ်းဆီးခဲ့ပါသည်။

လွတ်လပ်စွာ ဆန္ဒထုတ်ဖော်ခွင့်ကို အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပြည်သူနှင့်နိုင်ငံရေး အခွင့်အရေး ပဋိညာဉ်စာချုပ် တွင်ပါရှိသည့် ပိုဒ်ခွဲ ၁၉ အောက်မှ ကာကွယ်ပေးထားပါသည်။ လွတ်လပ်စွာဆန္ဒထုတ်ဖော်ခြင်း အပေါ်တားမြစ်ဟန့်တားချက်များကို ဥပဒေအရ၊ စံချိန်စံညွှန်းနှင့်ကိုက်ညီမှုရှိလျှင်၊ တရားဝင်ရည်ရွယ်ချက်ကို အကောင်အထည်ဖော်ရန်လိုအပ်ခဲ့လျှင် စသည့် လက်ခံနိုင်လောက်သောအချက်များ ရှိမှသာလျှင် ခွင့်ပြုမည်ဖြစ်သည်။ လူ့ အခွင့်အရေး ကာကွယ်စောင့်ရှောက်သူ အပေါ် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကုလသမဂ္ဂကြေညာစာတမ်း ဥပဒေ ၆ တွင် “လူတိုင်းတွင် အခွင့်အရေးရှိသည်။ တဦးတယောက်ခြင်းဖြစ်စေ အခြားသူများ နှင့် အသင်းအဖွဲ့ ဖြင့်ဖြစ်စေ လူ့ အခွင့်အရေးနှင့် ပတ်သက်သည့် သတင်းအချက်အလက်များကို သိရှိရန် ၊ ရှာဖွေရန် ၊ ရရှိရန် နှင့် သတင်းအချက်အလက်များကို ထိန်းသိမ်းခွင့် အပါအဝင် အခြေခံလွတ်လပ်ခွင့် စသည့်အခွင့်အရေးများရှိပါသည်။”

ဆွေဝင်းအား စွဲဆိုသည့် စွဲဆိုချက်များသည် လွတ်လပ်စွာ ဆန္ဒထုတ်ဖော်ခွင့် ကိုမျိုးဖောက်ကာ မပီမပြင်ဖွဲ့ စည်းထားသည့် ပြစ်မှုဥပဒေ ကို အကျယ်တဝင့်လုပ်သည့် လျှောက်ထားချက်သာ ဖြစ်ကြောင်း Fortify Rights မှပြောကြားခဲ့ပါသည်။

လွတ်လပ်စွာ ဆန္ဒထုတ်ဖော်ခွင့် သည် ပွင့်လင်းမြင်သာစေခြင်း ၊ တာဝန်ယူတာဝန်ခံခြင်းနှင့် လူ့ အသိုင်းအဝိုင်း၏အခြေခံကျသည့် လူ့ အခွင့်အရေးများကို ကာကွယ်ပေးခြင်းတို့ အတွက်အထောက်အကူပြုမြှင့်တင်ပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ သတင်းထောက် ဆွေဝင်းအားစွဲဆိုထားသည့်စွဲဆိုချက်များ အားလုံးကို ချက်ချင်း ရုပ်သိမ်းပေးရန်နှင့် ဆက်လက်ဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခြင်းခံရနေရသည့် အခြားသော သတင်းထောက် ငှဦးကိုလည်းလွတ်ပေးရန် Fortify Rights မှပြောကြားလိုက်ပါသည်။

“အခမဲ့ သတင်းဖြန့် ဝေပေးခြင်းက လူထုရဲ့ စိတ်ဝင်စားမှုကိုဆွဲဆောင်တယ်” ဟု Matthew Smith ကပြောခဲ့ပါသည်။ “အခုကျွန်တော်တို့ တွေ့နေရတာက သတင်းထောက်တွေကို ဖိနှိပ်ချုပ်ချယ်နေတာဘဲ။ ပါလီမန် အနေနဲ့ တရားဝင် ဖွဲ့ စည်းမှု ပုံစံကို အသုံးပြုပြီး သတင်းစာပညာကို တရားဝင်လုပ်ပေးရမယ် ပြီးတော့ ဒီဖိနှိပ်မှုတွေကို အဆုံးသတ်ရမယ်”

နောက်ခံအကြောင်းအရင်း

ဆွေဝင်းမှ မြန်မာပြည်အတွင်းဖြစ်ပေါ်နေသည့် တရားမမှုတမူမရှိခြင်းများနှင့်လူ့အခွင့်အရေးချိုးဖောက်မှုများကို ထုတ်ဖော်ရေးသားခဲ့ဖူးသည့် သမိုင်း ကြောင်းရှိခဲ့ပါသည်။ ဦးကိုနီကို သတ်ဖြတ်ခဲ့သည့် သေနတ်သမား ကြည်လင်းကို အောင်ဝင်းခိုင်နှင့် အောင်ဇော်ဝင်းတို့မှ အခမ္မာပေးငှားရမ်းခဲ့သည့် စွပ်စွဲချက်ကို ဆွေဝင်းမှ သူ၏စုံစမ်းထောက်လမ်းချက်များဖြင့် ဖေဖော်ဝါရီလ ၁ ရက်နေ့တွင် ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခဲ့ပါသည်။ နောက်ဆက်တွဲအနေဖြင့် ရဲများမှ အောင်ဇော်ဝင်းနှင့် အခြားသံသယရှိသူ ဦးဖြစ်သည့် ဇေယျာဖြိုးနှင့် အောင်ဝင်းထွန်းတို့အား အောင်ဇော်ဝင်း ကို ခိုလှုံပုန်းအောင်း ခွင့်ပေးခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ဖမ်းဆီးခဲ့ပါသည်။

၂၀၁၆ခုနှစ်တွင် ဆွေဝင်းမှ မြန်မာအစိုးရမှ ဦးစီးအုပ်ချုပ်သည့် အလုပ်သမားထောင်စခန်းများတွင် “ယခုလက်ရှိ နှင့် ယခင်ကာလကတွေ့ကျင့်သုံးလုပ်ဆောင်ချက်များက နှိပ်စက်ညှဉ်းပန်းခြင်း၊ အကျင့်ပျက်လာဘ်စားခြင်း၊ ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်ခြင်းနှင့် ဖြစ်နိုင်ချေအားဖြင့် ထောင်သား ထောင်ပေါင်းများစွာ အသက်ဆုံးရှုံးခဲ့ခြင်း စသည့်ရလဒ်များကို ဖြစ်ပေါ်စေခဲ့ပါသည်”ဟု အစီရင်ခံတင်ပြခဲ့ပါသည်။ ထိုသို့ ဖော်ပြခဲ့ခြင်း၏ ရလဒ်အဖြစ် ကုလသမဂ္ဂ၏ မြန်မာနိုင်ငံလူ့အခွင့်အရေး အခြေအနေအပေါ် အထူးပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ Yanghee Lee မှ လာရောက်လည်ပတ်ခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံရှိ အလုပ်သမားထောင်စခန်းနှင့် သက်ဆိုင်သည့်အရေးကိစ္စ အချက်အလက်များကို အစီရင်ခံတင်ပြခဲ့ပါသည်။

ဆွေဝင်းမှ ရန်ကုန်မြို့နယ်အတွင်း အသက်၁၆နှစ် နှင့် ၁၇နှစ်အရွယ် မိန်းကလေး ဦးအား လူကုန်ကူးခြင်းနှင့် ကျွန်ပြုခိုင်းစေခြင်း အမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြခဲ့ခြင်းကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံသား အခွင့်အရေး ကောင်မရှင် (MNHR) မှ အဖွဲ့ဝင်၄ဦး သည် ထိုအမှုကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရာတွင် တာဝန်ယူတာဝန်ခံရန်တောင်းဆိုခြင်းကို မပြုလုပ်ဘဲ အမှုကိုငွေကြေးညှိနှိုင်းခြင်းဖြင့်ကျေအေးပေးခဲ့ခြင်းက အငြင်းပွားရန်ဖြစ်ပေါ်စေခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ထိုအဖွဲ့ဝင် ၄ဦး အလုပ်မှနှုတ်ထွက်ခဲ့ပါသည်။